
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, όπως με πληροφόρησαν οι αρμόδιες 
υπηρεσίες του Υπουργείου, σας γνωρίζω ότι επί του παρόντος βρίσκεται υπό επιτελική 
επεξεργασία πρόταση ανάληψης νομοθετικής πρωτοβουλίας.  

Αναφορικά με την απονομή ξιφών στους αξιωματικούς οποιασδήποτε προέλευσης, 
πλην των αποφοίτων ΑΣΕΙ, αυτά χορηγούνται με βάση τα εκάστοτε διαθέσιμα αποθέματα, 
τα οποία ανανεώνονται σε τακτά χρονικά διαστήματα μέσω προμηθειών, και εν συνεχεία 
εκκινείται η διαδικασία χορήγησής τους στους δικαιούχους κατά σειρά αρχαιότητας. 
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ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 3709/26-02-2025 της Βουλής των Ελλήνων 
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